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»معتمدی« اولین طلای 
بین المللی را گرفت

فارس: رســول مــــعتمدی ملی پوش 
وزنه برداری کشورمان در حرکت سوم دوضرب 
دسته 102 کیلوگرم، وزنه 227 کیلوگرم 
را مهار کرد تا به دو مدال طلای رقابت های 
قهرمانی آسیا دست یابد. هشتمین روز از 
رقابت های وزنه برداری قهرمانی آسیا شنبه 
A دسته 102  در تاشکند با رقابت گروه
کیلوگرم مردان و حضور رضا دهدار و رسول 
معتمدی دو ملی پوش کشورمان برگزار شد. 
رسول معتمدی در حرکت یکضرب وزنه 173 
کیلوگرم را مهار کرد و به مدال برنز رسید. 
در حرکت دوضرب با موفقیت وزنه 227 
کیلوگرم را بالای سر برد تا در حرکت دوضرب و 
حدنصاب مجموع دو نشان طلا را دست بیاورد. 
این مدال طلا، اولین مدال طلای رقابت های 
بین المللی معتمدی در سومین مسابقه ای بود 
که در آنها شرکت داشت. همچنین توانست 
حریف قدرتمندی همچون فارس الباخ را 
پشت سر بگذارد. وی در سال 2018 دو بار در 
رقابت های جوانان جهان و آسیا حاضر بود و 
به ترتیب در جایگاه های چهارم و دوم ایستاد. 
رسول معتمدی در حرکت دوضرب دست 
به کار بزرگی زد و با مهار وزنه 227 کیلویی 
به مدال طلای دوضرب و مجموع دسته 102 
کیلوگرم رقابت های وزنه برداری قهرمانی 

بزرگسالان آسیا دست یافت.

خارجازمستطیلسبز

 کومان:
  فصل بعدهم 

در بارسلونا خواهم بود
سرمربی هلندی آبی اناری ها به احتمال 
اخراج خود واکنش نشان داد و تاکید کرد که 
فصل بعدهم سرمربی تیم خواهد بود. کومان 
در فصل نخست حضورش در بارسلونا نتایج 
نسبتا خوبی کسب کرده است. کومان بارسلونا 
را قهرمان جام حذفی کرد و در لالیگا هم شانس 
زیادی برای قهرمانی دارد. با این حال خبرهای 
زیادی درباره احتمال اخراج او از آبی اناری ها در 
پایان فصل به گوش می رسد. این مربی هلندی 
درباره احتمال اخراج از بارسلونا گفت: من با 
بارسلونا قرارداد دارم و فصل بعدهم سرمربی 
تیم خواهم بود. دلیلی برای نگرانی وجود 
ندارد و رئیس باشگاه هم از من حمایت کرده 
است. او درباره دیدار برابر ویارئال گفت: اگر 
به دنبال قهرمانی هستیم باید در همه بازی های 
باقی مانده به پیروزی دست پیدا کنیم. همه 
تیم های بالانشین جدول شانس قهرمانی دارند و 
هیچ تیمی نزدیکتر به جام نیست. هم بارسلونا و 
هم اتلتیکومادرید و رئال و سویا به دنبال قهرمانی 
هستند و به نظرم رقابت تا آخرین هفته ادامه 
خواهد داشت. بارسلونا 7 بازی دیگر پیش رو 
دارد که باید در آنها به پیروزی برسد. بارسلونا 
با ۶8 امتیاز در رده سوم جدول رده بندی جای 
دارد این در حالی است که اتلتیکومادرید 73 
و رئال مادرید هم 70 امتیازی هستند البته 

بارسلونا یک بازی عقب افتاده دارد.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس در  چند فصل اخیر بازی های درخشانی ارائه کرده 
و در لیگ قهرمانان امسال نیز شخصیت بالای خود را نشان داد و 
از همان روز اول بازی های خوبی انجام داد و بازی به بازی نمایش 
درخشان تری از این تیم دیدیم. انگیزه و باور بازیکنان تیم برای 
کسب پیروزی بسیار زیاد است و این تیم امیدواری دو چندانی 
پیدا کرده تا بتواند باردیگر به فینال لیگ قهرمانان آسیا صعود 
کند و این بار به عنوان قهرمانی دست یابد. فوتبال ورزشی غیرقابل 
پیش بینی است و من معتقدم اگر پرسپولیس حریفانش را دست کم 
می گرفت و غفلت می کرد مطمئن باشید الان در وضعیت مناسبی 
قرار نداشت. بدون شک تمامی حریفان پرسپولیس حداکثر تلاش 
خود را کردند تا مقابل این تیم برنده شوند و حتی نماینده کشورمان 
در دو بازی از رقبایش عقب افتاد و بعد به برتری رسید. مطمئن 
هستم نمایش درخشان پرسپولیس در مراحل بعدی ادامه خواهد 
داشت و ثابت می شود این تیم با تیم های راحتی همگروه نبوده و 
به صورت کلی گروه آسان در لیگ قهرمانان آسیا وجود ندارد. در 
مورد شکست شاگردان نکونام باید بگویم فولادخوزستان اسیر 
خستگی غیرمنتظره ای شد. البته که کم تجربگی نفرات این تیم و 
غیبت چهار بازیکن موثر تیم به خاطر همه گیری کرونا باعث شد تا 
موجودیت نماینده کشورمان تحلیل برود و این مشکلات کار دست 
این تیم داد. بضاعت فوتبال بدون شک در سطح النصر عربستان 
نبود. در بازی جمعه شب گذشته این تیم دیدیم که عبدالرزاق 
مهاجم النصر توانست نتیجه مسابقه را یک تنه تغییر دهد. او 
پاس گل اول را حرفه ای داد و حرفه ای تر گل دوم را به ثمر رساند. 
البته که اشتباه مدافعان فولاد در گل های عبدالرزاق بی تاثیر نبود. 
نماینده خوزستانی کشورمان اگر می خواهد از گروهش صعود کند 
باید در دیدار بعدی مقابل تیم قدرتمند السد قطر کوچک ترین 
اشتباهی نداشته باشد و اجازه ندهد حریف تمرکزش را برهم بزند. 
در صورتی که فولاد مقابل السد برنده شود آن وقت سرنوشت صعود 
این تیم از گروه D در دستان خودش خواهد بود. تراکتور مقابل 
نیروی هوایی عراق به برتری رسید. نماینده سرخ پوش تبریزی ایران 
تا اینجا حداکثر تلاشش را کرده تا از گردونه مسابقات حذف نشود. 
جمعه شب گذشته هم پیروزی باارزشی را برابر نماینده عراق رقم 
زد. تراکتور در شرایطی در رتبه دوم گروهش قرار دارد که صعود از 
گروه B بستگی به عملکرد خودش دارد. وضعیت این تیم مناسب 
است و اگر در دیدار بعدی مقابل پاختاکور ازبکستان بازنده نباشد، 
برای صعود از گروه وضعیت بسیارخوبی خواهد داشت و در روز 
پایانی مقابل شارجه امارات می تواند به خوبی بازی را مدیریت کند 
تا بتواند از گروهش صعود کند. اکنون که سرنوشت نماینده تبریزی 

ایران دست خودش است باید از وضعیت موجود استفاده کند.

گروه آسان در آسیا وجود ندارد

    یاد دست نشان 
آخرین صعود صنعت نفت آبادان به لیگ برتر که طی 
سال های اخیر یکی از تیم های قابل احترام و مقتدر لیگ 
برتر بوده، با دست نشان رقم خورده و این مربی محبوبیت 
بالایی در آبادان دارد. بازیکنان نفت روزجمعه با بنری از 

نادر دست نشان وارد زمین شدند.

        تساوی 
با حذف از لیگ قهرمانان دیگر تمام تمرکز لیورپول روی 
کسب سهمیه برای فصل بعد است و البته کار این تیم هر 
هفته دشوارتر از قبل می شود. لیورپول در دقیقه 95 دروازه 
خود را برابر نیوکاسل باز شده دید و به تساوی یک بر یک 

برابر این تیم رضایت داد.

         به دنبال کاپیتان دوم 
یک روزنامه قطری مدعی شده، که یکی از تیم های قطری 
برای فصل آینده به دنبال جذب هافبک شماره 8 پرسپولیس 
است. در صورت جذب کاپیتان دوم پرسپولیس، او به جمع 
بازیکنان ایرانی لیگ قطر ازجمله کریمی، خلیل زاد و 

ابراهیمی اضافه خواهد شد.

ت
شــ

سنو
عک

پرسپولیس در دیدار رفت و برگشت مقابل 
گوآ در لیگ قهرمانان آسیا به پیروزی رسید 
تا صعود خود را به مرحله بعدی این رقابت ها 
قطعی کند. سپهر حیدری کاپیتان سابق 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
 در مورد برد پرگل پرسپولیس مقابل 

گوآ چه نظری دارید؟
 این بازی به نظرم دیگر نیازی به تحلیل و 
کارشناسی ندارد و همه چیزش واضح و مشخص 
بود. پرسپولیس به قدری خوب کار کرد که 
به طورکامل قدرتش را به حریف دیکته کرد 
و هرکاری که می خواست در زمین انجام داد. 
یحیی گل محمدی به خوبی و به درستی به 
برخی بازیکنان در این دیدار استراحت داد و 
تعویض هایش هم در راستای همین موضوع 
بود تا انرژی بازیکنان تقسیم شود و به بازی های 
بعدی هم برسند و امیدوارم دو بازی آینده هم با 

پیروزی پشت سر گذاشته شود. 
گفته می شود گروه پرسپولیس آسان 

است! 
اینکه نتایج پرسپولیس را به ضعف گروه 
نسبت می دهند درست نیست و این نتایج 
به خاطر قدرت پرسپولیس است و فکر می کنم 
در هر گروه دیگری هم بودیم این نتایج حاصل 
می شد. همین گوآ که ۴ گل از پرسپولیس خورد 
در دو بازی اولش خودش هیچ گلی نخورده بود و 
مقابل پرسپولیس هم دفاع می کرد ولی این تیم 

قدرتش را به حریف دیکته کرد. 
 مغانلو و آل کثیر در دیدار مقابل گوآ 

گلزنی کردند!
به نظرم  اتفاق خوبی بود و از این بابت خیلی 
خوشحالم. خط حمله پرسپولیس مدتی تحت 
فشار و انتقاد بود و حالا از زیر آن فشار خارج 
شده و دیگر از هر موقعیتی می تواند یک گل 
ایجاد کند  برای سه نماینده دیگر ایران هم 
آرزوی موفقیت دارم چرا که اینجا دیگر بحث 

رنگ و تیم مطرح نیست و بحث ایران است. 

گفــتوگــو
سپهر  حیدری: 

 »پرسپولیس«  
 قدرتش را 
دیکته کرد

فوتبالداخلی
تسنیم: یک سایت هندی نوشت که هواداران فوتبال در این 
کشور امیدوار بودند که شاگردان خسوس فراندو، انتقام شکست 
بازی رفت مقابل پرسپولیس را از این تیم بگیرند.  »بنگالی هند« 
در مورد پیروزی ۴ بر صفر پرسپولیس ایران مقابل گوا نوشت: در 
حالی که هواداران فوتبال هند امیدوار بودند گوا انتقام شکست 
بازی رفت را بگیرد، اتفاقی برعکس رخ داد و نماینده هند شکست 
سنگینی متحمل شد. تیم ایرانی از ابتدا بر بازی مسلط بود و در 
نیمه اول به دو گل رسید. گوا در نیمه دوم تشنه پیروزی بود و در 
چند حمله مدافعان پرسپولیس را به چالش کشید، اما نتوانست 
روند گلزنی تیم مقابل را متوقف کند. بازیکنان مهمی از گوا در این 
مسابقه مقابل مدعی قهرمانی لیگ قهرمانان آسیا به میدان نرفتند 
و بازی نکردن دیراج سینگ برای هواداران فوتبال هند سوال برانگیز 
بود. همچنین سایت »گل« درباره این مسابقه نوشت: گوا پاسخی 
به ارتش سرخ نداشت. گوا چهار بر صفر شکست خورد تا برای 
دومین بار متوالی مقابل مردان یحیی گل محمدی متحمل شد. 
پرسپولیس هم رکورد صددرصد پیروزی خود را حفظ کرد و 

امتیازات خود را به 21 رساند. 

بینالملل
 در حالی که قرار بود اتحادیه فوتبال آفریقای جنوبی شنبه 
سرمربی جدید تیم ملی این کشــور را معرفی کند، این اتحادیه 
با انتشــار بیانیه ای رســمی اعلام کرد به دلیل محدودیت های 
سفر در این کشور که در نتیجه شیوع کرونا وضع شده، معرفی 
سرمربی جدید بافانا بافانا به هفته آینده موکول می شود. پیش 
از این از کارلوس کی روش ســرمربی پیشن تیم های ملی ایران 
و کلمبیا، ارِوی رنار ســرمربی تیم ملی عربستان و هوگو بروس 
سرمربی پیشین تیم ملی کامرون به عنوان سه گزینه نهایی برای 
آفریقای جنوبی یاد شــده بود. آفریقای جنوبی؛ سرمربی بعدی 
بافانابافانا احتمالا کارلوس کی روش خواهــد بود، مربی ای که 
بین سال های 2000 تا 2002 هدایت تیم ملی آفریقای جنوبی 
را برعهده داشــت و این تیم را تا مرحله یک چهارم نهایی جام 
ملت های آفریقــا و البته جام جهانی 2002 رســاند. همچنین 
سایت »ساوت افریکن« نیز با انتشار گزارشی مدعی شد؛ کارلوس 
کی روش در آســتانه معرفــی به عنوان 
سرمربی جدید تیم ملی آفریقای جنوبی 
است. اروی رنار ادعای علاقه اش برای 
سرمربیگری بافانابافانا را تکذیب کرده 
است و با این شرایط رقابت برای احراز 
این پست بین کی روش و بروس است، اما 
سران اتحادیه فوتبال آفریقای جنوبی 
نسبت به استخدام کی روش علاقه مند 
هستند. کی روش ۶7 ساله که پیش از 
هدایت تیم هایی همچون رئال مادرید، 
تیم ملــی پرتغال و تیم ملــی ایران را 
برعهده داشــته، از ماه فوریه 2019 
هدایت تیم ملی کلمبیــا را عهده دار 
بود، اما پس از یکسال و 9 ماه حضور 
روی نیمکــت ایــن تیم از ســمت 
سرمربیگری کلمبیا اخراج شد. او در 
این مدت در 18 بازی، آمار 9 پیروزی، 
پنج تساوی و چهار شکست را از خود 

برجاگذاشت.

مجتبیشیری
کارشناس فوتبال 

عبدالرحمن شاه حسینی کارشناس حقوقی فوتبال ایران 
گفت: در اتفاقات اخیر، روشی را که ۴ باشگاه حاضر ما در 
لیگ قهرمانان آسیا انتخاب کردند را معقولانه تر از روش 

فدراسیون فوتبال می دانم.
 هدر رفتن اموال عمومی 

عبدالرحمن شاه حسینی اظهارداشت: شاید امروز آقایان در 
فدراسیون فوتبال بگویند گذشته به ما مربوط نیست ولی 

آنچه را که گذشته فوتبال ما نشان می دهد؛ بیش از 
97 درصد پرونده های حقوقی را در مراجع بین المللی 
بازنده بودیم که خسارات مادی و معنوی فراوانی را 
به کشورمان وارد کرده، حتی تصمیمات این چنینی 

باعث هدررفت، اموال عمومی کشورمان هم شده 
است. تصمیمات مراجع بین المللی به خصوص 

AFC همیشه به ضرر ما و ظالمانه بوده است. 
 ضعف مدیریت حقوقی 

رئیس اسبق کمیته انضباطی با اشاره به 
ضعف مدیــریت در امور 

حقوقی عنوان کـرد: ما 
همواره قسمت اول را 
انتخاب کردیم اما در 
مراجع بین المللی در 

دفاع از دعاوی ضعیف عمل کردیم. دیپلماسی فوتبالی ما ضعیف 
بوده و مشاوران و وکیلان مانند وکلای سوئیسی، ایرانی و... 
حق الوکاله های خیلی خوبی هم گرفتند. این مسائل را به دنبال 

داشته و ضعف مدیریت فوتبال ما به قوت خودش باقی است.
  مدیریت باشگاه و فدراسیون 

شاه حسینی در مقایسه مدیریت باشگاه ها و فدراسیون 
فوتبال گفت: در اتفاقات اخیر، روشی را که ۴ باشگاه 
حاضر ما در لیگ قهرمانان آسیا انتخاب کردند را 
معقولانه تر از روش فدراسیون فوتبال می دانم. 
وقتی میزبانی از آنها سلب شد، حق مسلم 
خودشان می دانستند. اعتراضی نوشتند که 
سریع جواب دادند. به جایی نرسید و رد شد. 
بعد از آن زمان و فرصت مدیریتی و فنی 
خودشان را صرف امورات حقوقی بالادستی 
نکردند. وارد مسابقات شدند و عملکرد خوبی 
هم دارند. چاره ای نداریم. این باشگاه ها بسیار 
عاقلانه عمل کـــردند و 
در مجموع آبروی 
کشورمان شدند. به 
تمام کسانی که این 
تصمیات را گرفتند 

و زورشان به ما رسیده و ما هم نتوانستیم حقمان را از آنها 
بگیریم ثابت کردند که ما در میدان مسابقه حقمان را می گیریم.

 تاکتیک؟
وی در پاسخ به این سوال که چرا فدراسیون از این تاکتیک 
استفاده نمی کند، تصریح کرد: من فکر می کنم شاید یک مافیای 
حقوقی وجود دارد و کسانی هستند که احتمالا منافعی دارند. 
از قبِل این پرونده ها حق الوکاله های کلان و هزینه های دادرسی 
مطرح است. در بعضی پرونده ها هزینه های مربوط به قضات 
رسیدگی کننده را هم باید شاکی پرداخت کند. اگر فرصتی 
شد رسانه ملی از آقایان بپرسد که آیا این پرونده ها از وکلا 
گرفته تا مشاوران برای تمام عواملی که فعالیت می کنند مجانی 
تمام می شود و هیچ منافعی ندارند؟ کارشناس حقوقی فوتبال 
افزود: البته حق الوکاله حق وکیل است ولی ما هم حق الوکاله 
و هم هزینه دادرسی و هم در بعضی پرونده ها هزینه قضات و 
کارشناسان را پرداخت می کنیم و بعد هم همیشه می بازیم. 
همین 7-8 ماه اخیر را بررسی کنید. پرونده آل کثیر، پادووانی، 
ویلموتس و یا سال های قبل سلب میزبانی از باشگاه ها و تیم ملی 
ما مقابل تیم های عربستانی،  شکایت از داور استرالیایی ایران- 
عراق و ماجرای طارمی، همه را باختیم. شاه حسینی گفت: 
آرزوی ما این است که در این پرونده مطرح شده بر خلاف تمام 
پرونده ها، برنده شویم اما آنچه مسلم و مشخص است آقایان 
تمام مقدمات انجام مسابقات را طی کردند و ما هم مدام هزینه 
می کنیم و زمان را می خریم. از آخر اسفند 99 این تصمیم 
گرفته شده اما الان در اردیبهشت هستیم واتفاقی نیفتاده، تا 

الان فقط حرف زده ایم

عبدالرحمن شاه حسینی، کارشناس حقوقی فوتبال:

روش نمایندگان ما معقولانه تر از روش فدراسیون بود

آرمان ملی: در روزهای گذشته شاهد انتشار 
کلیپی از آزار یک کودک طرفدار استقلال بودیم. 
کلیپی که واکنش اهالی فوتبال و جامعه را به دنبال 
داشت. روزگذشته اعلام شد کودک آزار دستگیر 

شده است. 
  انتشار کلیپ

دو  مرد کودک آزار سر کری خوانی این روزهای 
فوتبال ایران که با شروع مسابقات لیگ قهرمانان 
آسیا تب وتاب زیادی پیدا کرده است با چاقو 
کودک آزاری می کنند. لحظه ای که این 2 مرد 
پسربچه چوپانی را در بیابان می بینند، با کشیدن 
گوش هایش از او می خواهند به تیم مورد علاقه 
خود توهین و بی احترامی کند که این کار اعتراض 
شدید پسربچه استقلالی را به همراه دارد. مردان 
کودک آزار هنگامی که می بینند پسربچه با 
وجود کتک هایی که خورده است توهینی به تیم 
استقلال تهران نمی کند، از ماشین پیاده شده 
و با چاقو کار خود را ادامه می دهند که پخش 
فیلم کودک آزاری این 2 مرد در فضای مجازی 
واکنش های بسیارمنفی مردم را در پی داشته 

است. 
  واکنش باشگاه استقلال 

پس از پخش این کلیپ در فضای مجازی، 
این مساله با واکنش تند باشگاه استقلال مواجه 
شده است که در اطلاعیه باشگاه استقلال در این 
خصوص آمده است:  »کلیپی در فضای مجازی 
منتشر شد که یک کودک هوادار استقلال مورد 
خشونت کلامی و آزار فیزیکی از سوی 2 فرد قرار 
گرفته است. باشگاه استقلال ضمن ابراز تاسف 
عمیق از این اتفاق، از مراجع ذیربط درخواست 
می نماید ضمن شناسایی این 2 فرد کودک آزار، 
با آنها برخورد قانونی شود«. همچنین باشگاه 
استقلال به طور قطع تقدیر ویژه ای در اولین 
فرصت پس از رقابت های لیگ قهرمانان آسیا از 

این کودک آبی دل خواهد کرد.
  ورود دستگاه ها 

پس از برانگیختن احساسات مردم از پخش این 
کلیپ، رئیس دادگستری داورزن از ورود دستگاه 
قضا به موضوع آزار یک کودک روستایی حامی 
تیم فوتبال استقلال تهران خبر داد و اظهارداشت: 
 بعداز پخش کلیپ، تحقیقات لازم در راستای 

احراز صحت و سقم موضوع آغاز شده است. محمد 
دهنوی با بیان اینکه دستورات قضائی لازم به 
نیروی انتظامی و پلیس فتا برای بررسی موضوع 
و شناسایی افراد صادر شده که در صورت ارتکاب 
این رفتار غیرقانونی در حوزه قضائی شهرستان 
داورزن به زودی با عاملان، برخورد قضائی خواهد 
شد، افزود:  نتایج بررسی و محاکمه به زودی اعلام 
خواهد شد ساعاتی از پخش این کلیپ نگذشته 
بود که فرمانده انتظامی شهرستان سبزوار اعلام 
کرد: فردی که کودک هوادار استقلال را در یکی 
از بخش های سبزوار مورد اذیت و آزار قرار داده 
بود، بازداشت شد. سرهنگ حسین بیات مختاری 
با بیان اینکه  فردی که اقدام به کودک آزاری طفل 
هوادار تیم استقلال در شهرستان داورزن کرده 
بود، هم اکنون توسط پلیس فتای سبزوار دستگیر 
شده است، افزود:  در اسرع وقت  این متهم به مرجع 
قضائی شهرستان داورزن تحویل داده می شود. 
بررسی های اولیه نشان می داد، کلیپ مذکور در 
یکی از روستاهای اطراف شهرستان داورزن تهیه 
شده و با اقدام های اطلاعاتی علمی و گسترده 
کارشناسان پلیس فتا استان و ماموران فرماندهی 
انتظامی داورزن مشخص شد، متهم در شهرستان 
سبزوار سکونت دارد. با روشن شدن این موضوع 
فرماندهی انتظامی شهرستان سبزوار وارد عمل 
شد و در عملیاتی که کمتر از 3 ساعت با دستورات 
تخصصی مراجع قضائی به طول انجامید متهم 23 
ساله با اقدام های گسترده اطلاعاتی این فرماندهی 
ردزنی و دستگیر شد. اعترافات اولیه متهم حاکی 
از آن بود کلیپ تهیه شده از کودک 12 ساله 
مربوط به تابستان 1399 بوده و بنابر اظهارات 
متهم صرفا برای سرگرمی و جلب توجه چند 
ساعت قبل از دستگیری اش در صفحه اینستاگرام 
منتشر کرده است. براساس این گزارش متهم با 
انتقال از شهرستان سبزوار به داورزن برای سیر 
مراحل قانونی به مراجع قضائی معرفی شده 
است. همزمان با پخش گسترده این کلیپ در 
فضای مجازی، کاربران استقلالی و پرسپولیسی 
هشتگ  آزاردیده  کودک  از  حمایت   با 
#تیمم_ را_ نمی فروشم  را ترند کردند. این 
کودک حدود 12 ساله اهل روستای نهالدان 

 شهرستان داورزن است.

 صحبت های کودک
کودک 12 ساله  استقلالی که مورد آزار و اذیت 
یک فرد قرار گرفته بود در این باره گفت: یک روز 
در صحرا بودم و استقلال در بازی  ای که داشت 
پیروز شده بود. با پرچم استقلال خوشحالی 
می کردم که آن فرد متوجه شد که استقلالی  
هستم. این فرد گفت که پیش او بروم؛ پرسید 
استقلالی ام؟ گفتم بله؛ بعد دستم را گرفت و از من 
خواست که به تیمم توهین کنم که قبول نکردم. 
او چاقو و گازاشک آور داشت و چاقو را زیر گلویم 
گذاشت. دیگر نتوانستم مقاومت کنم. وی ادامه 
داد: برای استقلال جانم را می دهم و این تیم را 
دوست دارم و همه بازیکنانش را هم می شناسم. 
عاشق استقلالم و اگر بگویند استقلال نابود 
می شود، حاضرم بمیرم. همین الان آرزویم این 
است که در استقلال بازی کنم. می خواهم ثبت نام 
کنم و تست بدهم. امشب استقلال با الدحیل 
دارد و این بازی را تماشا خواهم کرد و ان شاءا... 
که انتقام شکست قبلی را بگیرد. وضعیت تیم در 
جدول خوب است و با ۶ امتیاز پس از الدحیل 7 

امتیازی در رده دوم قرار دارد.
  بحث  حقوقی 

در پی خشونت کلامی و فیزیکی 2 فرد نسبت 
به یک کودک و انتشار گسترده ویدئو، نادر امینی 
پارسا، وکیل پایه یک دادگستری، در مطلبی 

به مجازات های پیش بینی شده در قانون برای 
این کودک آزاران پرداخته است. زنده یاد دکتر 
کاتوزیان پدر علم حقوق می گوید، قانون بدون 
رعایت عدالت هیچ شرافتی ندارد، حال این 
موضوع در رابطه اخلاق و ورزش دوچندان 
حکمفرماست، یعنی تنیدگی ورزش و اخلاق 
شاید حتی بیشتر از قانون و عدالت باشد. متاسفانه 
طی ویدئویی که در فضای مجازی منتشر شده 
است، دونفر با آزار جسمی و روحی، کودکی را 
که قطعا سنش به 1۵ سال نمی رسد و طرفدار 
یکی از تیم های پر طرفدار فوتبال است را 
تحت فشار می گذارند، به طوری که سبب گریه 
آن کودک می شوند. انتشار این ویدئو سبب 
جریحه دارشدن احساسات طرفداران هر دوتیم 
شده و چه بسا باب رفتارهای مشابه را باز کند. 
لذا ضرورت دارد تا برخوردی جدی با عاملان 
این جنایت که سبب جریحه دارشدن احساسات 
بزه دیده و میلیون ها ایرانی شده است، انجام شود. 
کودک آزاری براساس ماده ۵ قانون حمایت از 
کودکان و نوجوانان مصوب 11 دیماه 1381 از 
جرایم عمومی است که احتیاج به شکایت شاکی 
خصوصی ندارد. براساس ماده یک قانون ذکر 
شده، کلیه اشخاصی که به سن 18 سال تمام 
شمسی نرسیده اند از حمایت های قانون مذکور 

برخوردار هستند.

بررسی اتفاقات پس از انتشار کلیپ

»من تیمم را نمی فروشم«

کارشناس فوتبال ایران توضیحاتی را پیرامون عملکرد 
نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا ارائه کرد. هومن 
افاضلی  اظهارداشت: از نظر من نمایندگان ایران تا اینجا خوب 
کار کرده  اند. یادمان باشد بازی ها در این دوره بسیار سخت 
است چون تیم ها هر سه روز یک بار بازی می کنند و طبیعتا 
بازیکنان فشار زیادی را متحمل می شوند. وی افزود: یکی از 
مواردی که فولادخوزستان را دچار مشکل کرده، این است 
که نمی تواند از بازیکنانش به صورت چرخشی استفاده کند و 
مجبور است با یک عده بازیکن ثابت به میدان برود اما با این 

وجود همه تیم های ما خوب کار کردند و این نشان می دهد 
تیم های ما چه از نظر شرایط جسمانی و چه از نظر ریکاوری 
و همچنین مسائل فنی و کادر مربیگری از شرایط خوبی 
برخوردار هستند. افاضلی عنوان کرد: پرسپولیس در آسیا 
تیم قابل احترامی است همه تیم هایی که مقابل پرسپولیس 
به میدان می روند با ترس بازی می کنند و همین موضوع به 
تیم کمک می کند. وی در خصوص عملکرد فولاد و تراکتور در 
این مسابقات گفت: من دوست دارم هر ۴ نماینده ایران موفق 
باشند، فولاد تیمی است که کمبودها و کاستی ها را با کار 

تیمی پر می کند و نکونام تیمی آماده کرده که بازیکنانش همه 
روی فوتبال تمرکز دارند و متعهد و مسئولیت پذیر هستند. 
»فولاد« نیازمند چند بازیکن کلیدی است که سرنوشت 
مسابقه را تغییر بدهند. استقلال، پرسپولیس و تراکتور تا 
حدودی این نفرات را دارند ولی در فولاد فقط یک نفر وجود 
دارد که می تواند در نتیجه بازی تاثیر بگذارد. کارشناس 
فوتبال ایران در خصوص آخرین شرایط تیم استقلال گفت: به 
استقلال خیلی خوش بین هستم چون این تیم کیفیت خوبی 
از خود ارائه کرده است. حالا فراز کمالوند هم در کادرفنی 
استقلال حضور دارد که باتجربه است و نمی شود به کادرفنی 
استقلال یک کادر جوان لقب داد. من معتقدم استقلال هم 
از این مسابقات دست خالی برنمی گردد و به دور بعد صعود 

خواهد کرد.

هومن  افاضلی:

»فولاد« نیازمند چند بازیکن کلیدی است


